
             

 

 

ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА 

 

ЧРЕЗ ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ 

 

ПИТАНЕ 

от инж. Грети Стефанова 

Общински съветник в Столичен общински съвет 

от Демократична България - обединение 

 

ОТНОСНО: Проблеми с битови отпадъци 

 

 Уважаема Г-жо Кмет, 

  

 Моля за Вашите отговори, относно жалба от Благовеста Кенарова до 

Столичен инспекторат за проблеми с извозването на боклука. 

Регистриране на сигнал (жалба) - №38918 / 28.04.2022 

Прилагам директно жалбата: 

 



  

         

 

 

 

 

1. Подробно описание:         

     

Казвам се Благовеста Кенарова. Живея в .  

Според графика на Столична община за извозване на битови отпадъци за нашата улица, 
това трябва да се случва всеки четвъртък и неделя. Категорично графикът не само, че не се 
спазва, ами след подадени многократни телефонни сигнали до Столичен инспекторат, 
никаква реакция от общината. Имайте предвид, че заплащам изключително висока такса 

битови отпадъци, несъвместима с реалното потребление и въпреки това, не получавам тази 
услуга. 

Вместо два пъти в седмицата, отпадъците се извозват не повече от 3 - 4 пъти в месеца и 
обикновено след многократно обаждане до Столичен инспекторат. 

Фактът, че плащам за услуга, която не получавам, е несъвместим със законодателството. 
Допълнително, от Столичен инспекторат не се извършва никакъв контрол на подадените 

сигнали. Предполагам, че в задълженията им не влиза само да вдигат телефонната 
слушалка. 

Надявам се, че ще обърнете внимание на сигнала ми. В противен случай, ще потърася 
правата си по съдебен път. 

 

Коментар: 

"Кой има информация колко кофи за боклук трябва да има на ул. Ат с а ?  

Преди година имаше посещение от инспектор и се оказа, че кофите за боклук, налични на 
улицата нямат нищо общо с бройката, регистрирана в нейния списък, където бяха поне 5 

пъти повече." 

 

2. Статус на жалбата на 02 юни 2022 - няма промяна 

Изпратих напомняне до Столична община по мейл, защото на сайта не могат да се добавят 

коментари по регистрираната вече жалба 

Напомняне по 
е-майл за статуса на жалба 38918 –02 юни 2022.pdf 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

3. Статус към 23 юни  - статусът на жалбата на сайта не е променен. Нямам 

получен отговор 

Във вторник (21.06.2022) се появи кола за извозване на отпадъци на нашата улица. 

Говорих с работниците. Казаха ми, че на нашата улица вече ще извозват битовите 

отпадъци вторник и петък, а не четвъртък и неделя, както беше по график.  

Никъде няма информация за променения график и ако не бях вкъщи, нямаше да знам. Ние 

вече държим боклукчийската кофа вкъщи и я изнасяме само в дните за извозване, защото 

иначе се получава сметище на входната ни врата. Ако не извозят отпадъците по график – 

нямаме полезен ход. Просто се затрупваме с боклуци. 

 

Точна информация за наличните кофи на боклук на ул.”  (мое 

описание): 

 4 броя единични кофи за някои от къщите 

 3 броя единични кофи за блок на №12-14, 12 апартамента. Двете кофи се получиха 

наскоро 

 Няма други кофи за боклук на ул.” , независимо от броя на 

живущите. 

 На ул. „Дамян Дамянов”, пряка на ул.” в”, има 2 броя двойни кофи за 

огромен брой къщи и блокове и там е непрекъснато сметище. Намира се срещу 

бившия замък „Хранков”. 

 

Уважаема г-жо Кмет, 

 

1. Има ли актуален списък на броя контейнери за сметосъбиране поставени на всяка 

улица в София? 

 

2. Как се контролира от Столична община състоянието на контейнерите за 

сметосъбиране? 

 



 

 

 

 

 

 

3. Мият ли се периодично контейнерите за сметосъбиране?  

 

4. Дезинфекцират ли се контейнерите за сметосъбиране?  

 

5. Има ли общината механизъм за контрол? 

 

6. При регистриране на електронен сигнал от граждани, в какъв срок общината е 

длъжна да отговори?  

 

 

 

 

Моля да включите отговора на питането в дневния ред на следващото 

заседание на Столичния общински съвет.     

    

 

      С уважение: 

      инж. Грети Стефанова 

           Общински съветник 

      от Демократична България - обединение 


